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SAFETY INSTRUCTIONS
• By ignoring the safety instructions the

manufacturer can not be hold responsible for
the damage.

• If the supply cord is damaged, it must be
replaced by the manufacturer, its service
agent or similarly qualified persons in order to
avoid a hazard.

• Never move the appliance by pulling the cord
and make sure the cord can not become
entangled.

• The appliance must be placed on a stable,
level surface.

• The user must not leave the device
unattended while it is connected to the supply.

• This appliance is only to be used for
household purposes and only for the purpose
it is made for.

• To protect children against the dangers of
electrical appliances, please make sure that
you never leave the appliance unattended.
Therefore you have to select a storage place
for the appliance where children are not able
to grab it. Make sure that the cable is not
hanging in a downward position.

• To protect yourself against an electric shock,
do not immerse the cord, plug or appliance in
the water or any other liquid.

• This appliance can be used by children aged
from 8 years and above and persons with
reduced physical, sensory or mental
capabilities or lack of experience and
knowledge if they have been given
supervision or instruction concerning use of
the appliance in a safe way and understand
the hazards involved. Children shall not play
with the appliance. Cleaning and user
maintenance shall not be made by children
without supervision.

• This appliance is intended to be used in
household and similar applications such as:

– Staff kitchen areas in shops, offices and other working environments.
– By clients in hotels, motels and other residential type environments.
– Bed and breakfast type environments.
– Farm houses.

PARTS DESCRIPTION
1. Base
2. Tower
3. Spiral

BEFORE THE FIRST USE
• Take the appliance and accessories out the box. Remove the

stickers, protective foil or plastic from the device.
• Before using your appliance for the first time, wipe off all removable

parts with a damp cloth. Never use abrasive products.

USE
• Put the power cable into the socket.
• Place the appliance on a dry, stable and flat surface.
• We recommend using cooking chocolate for your first attempt, so the

device will function optimally.
• Turn the switch to the HEAT position. It will take between 3-5 minutes

to warm up. Whilst the unit is heating, prepare the chocolate. For the
full cascading chocolate fountain effect, you will need at least 300-400
grams of chocolate and 80 ml of vegetable oil to thin the chocolate
down slightly.

• The quickest way to prepare the chocolate is in a microwave. Use a
suitable jug or container and add 300-400 grams of chocolate chips
(or broken bars). Pour in up to 80 ml of vegetable oil and cook on full
power for 2 minutes. Take it out of the microwave and stir the mixture,
ensuring that all the chocolate has melted. Pour it slowly into the
preheated bowl of the fountain.

• As a rough guide, dip a desert spoon into the mixture and allow it to
run off the spoon. If the mixture is slightly translucent this is a good
indicator that the consistency is correct.

• The spiral drive draws the warm chocolate up to the top of the tier
system and then the enticing cascade starts to flow over the tiers. The
chocolate will pour back into the bowl and then starts its journey all
over again.

• Once the chocolate is in full flow, everyone can start to dip the food of
their choice like exotic fruits, profiteroles, marshmallows and biscuits.
The fountain is also suitable for sauces other than chocolate. For
something completely different try a warm fruit sauce or a cheese,
barbecue or sweet chili sauce.

CLEANING AND MAINTENANCE
• Before cleaning, unplug the appliance and wait for the appliance to

cool down.
• Never immerse the electrical device in water or any other liquid. The

device is not dishwasher proof.
• Clean the appliance with a damp cloth. Never use harsh and abrasive

cleaners, scouring pad or steel wool, which damages the device.
• The components are suitable for cleaning in a dishwasher.

ENVIRONMENT

This appliance should not be put into the domestic garbage at
the end of its durability, but must be offered at a central point for the
recycling of electric and electronic domestic appliances. This symbol on
the appliance, instruction manual and packaging puts your attention to
this important issue. The materials used in this appliance can be
recycled. By recycling of used domestic appliances you contribute an
important push to the protection of our environment. Ask your local
authorities for information regarding the point of recollection.

Support
You can find all available information and spare parts at
www.princesshome.eu!

AR دليل الإرشادات
إرشادات السلامة

ُصنِّعة أية مسئولية عن وقوع•
عند إهمال تعليمات السلامة لا تتحمل الشركة الم

تلفيات.
في حالة تلف سلك الإمداد بالطاقة، يجب استبداله بواسطة الشركة المصنعة أو•

وكيل الصيانة أو أى فني مؤهل لتجنب التعرض إلى المخاطر.
لا تحرك الجهاز مطلقًا عن طريق سحب السلك، وتأكد من أن السلك لن يصبح•

متشابكًا.
يجب وضع الجهاز على سطح ثابت ومستو.•
يجب ألا يغفل المستخدم عن الجهاز أثناء توصيله بالكهرباء•
تم تصميم هذا الجهاز للاستخدامالمنزلي فقط وللأغراض التي صُنع من أجلها.•
لحماية الأطفال من مخاطر الأجهزة الكهربائية، برجى التأكد من أنك لم تقم بترك•

الجهاز دون مراقبة أبدًا. لذلك يجب أن تختار مكان لتخزين الجهاز بحيث لا يتمكن
الأطفال من جذبه. تأكد من أن الكابل غير متدل إلى الأسفل.

لحماية نفسك من التعرض إلى صدمة كهربائية، لا تغمس السلك أو القابس أو•
الجهاز في الماء أو في أية سوائل أخرى.

 سنوات وما فوق8يمكن استخدام هذا الجهاز بواسطة الأطفال من سن •
والأشخاص ذوي القدرات الجسدية أو الحسية أو العقلية المحدودة أو الذين يفتقرون
إلى الخبرة والمعرفة إذا تم الإشراف عليهم أو إرشادهم بشأن كيفية استخدام الجهاز
بطريقة آمنة وفهمهم للمخاطر المحتملة. يجب على الأطفال عدم اللعب بهذا الجهاز.

يجب على الأطفال عدم القيام بعملية التنظيف وصيانة المستخدم بدون الإشراف
عليهم.

هذا الجهاز مخصص للاستخدام المنزلي وللاستخدام في الأماكن المشابهة مثل:•
أمكان مطابخ الموظفين في المتاجر والمكاتب وأماكن العمل الأخرى.–
أو من قبل نزلاء الفنادق والاستراحات والأماكن السكنية الأخرى.–
والأماكن التي تقدم مبيتًا ووجبة إفطار.–
والمنازل الريفية.–

وصف الأجزاء
القاعدة.1
برج.2
أداة حلزونية.3

قبل الاستخدام الأول
قم بإخراج الجهاز والملحقات خارج العلبة. قم بإزالة الملصقات، أو البلاستيك أو ورق الألومنيوم الواقي عن الجهاز.•
قبل الاستخدام الأول، قم بمسح جميع الأجزاء القابلة للإزالة بقطعة قماش رطبة. لا تستخدم مطلقًا أىة منتجات كاشطة.•

الاستخدام
ضع كابل الطاقة في المقبس.•
ضع الجهاز على سطح مستو وثابت وجاف.•
ننصح باستخدام شوكولاتة طهي في المحاولة الأولى، حتى يعمل الجهاز على النحو الأمثل.•
 دقائق ليسخن. بينما تسخن الوحدة، قم بتجهيز5 إلى 3قم بتدوير المفتاح إلى وضع التسخين. سوف يستغرق من •

 جرام على الأقل من الشوكولاتة400 إلى 300الشوكولاتة. للحصول على نافورة شوكولاتة كاملة مثالية، أنت بحاجة إلى 
 مل من الزيت النباتي لتخفيف قوام الشوكولاتة قليلًا.80و

 إلى300إن أسرع طريقة لتحضير الشوكولاتة هي وضعها في الميكروويف. استخدم إبريق أو وعاء مناسب وأضف من •
 مل من الزيت النباتي واطهي على أعلى درجة80 جرام من رقائق الشوكولاتة (أو ألواح مقطعة). صب ما يقرب من 400

حرارة لمدة دقيقتين. اخرج الشوكولاتة من الميكروويف وقلب الخليط، وتأكد من ذوبان كل الشوكولاتة. صب الشوكولاتة
ببطء في وعاء النافورة الذي تم تسخينه مسبقًا.

كنصيحة عامة، اغمس ملعقة حلويات في الخليط ثم دعه ينسكب من الملعقة. إذا كان الخليط شفافاً قليلًا، فإن ذلك مؤشر•
جيد على أن القوام جيد.

يرفع العمود الحلزوني الشوكولاتة الساخنة لأعلى إلى قمة النظام الطبقي، ثم يبدأ الشلال بالتدفق فوق الطبقات. سوف•
تنسكب الشوكولاتة مرة أخرى في الوعاء ثم تبدأ رحلتها من جديد.

وبمجرد أن تبدأ الشوكولاتة في التدفق، يمكن للجميع أن يغمس الطعام الذي يريدونه مثل الفواكه المختلفة وحلوى•
البروفيتيرول والمارشيملو والبسكويت. وتعد النافورة مناسبة أيضًا لأنواع الصوص الأخرى. ولشيء مختلف تمامًا، جرب

صوص فواكه دافئ أو جبن أو باربيكيو أو صوص الفلفل الحار الحلو.

التنظيف والصيانة
قبل التنظيف افصل الجهاز من المقبس وانتظر حتى يبرد الجهاز.•
احرص ألا تغمس الجهاز الكهربائي أبدًا في الماء أو أي سائل آخر. لا يمكن تنظيف الجهاز في غسالة الأطباق.•
نظِّف الجهاز بقطعة قماش رطبة. لا تستخدم مطلقًا مواد تنظيف قوية أو كاشطة، أو اللوف الخشن أو الألياف السلكية الذي•

قد يتسبب في تلف الجهاز.
المكونات صالحة للتنظيف في غسالة الأطباق.•

البيئة

 وبسبب العرض الثابت والضيق، يجب ألا يتم وضع هذا الجهاز في سلة النفايات المنزلية في نهاية عمره الإفتراضي،
ولكن يجب تقديمه إلى النقطة المركزية لإعادة تدوير الأجهزة المنزلية الكهربائية والإلكترونية. إن كلًا من الرمز الموجود على

الجهاز، ودليل التعليمات والتغليف يحذرك من هذه المسألة الهامة. يمكن إعادة تدوير المواد المستخدمة في هذا الجهاز. من خلال
إعادة تدوير الأجهزة المنزلية، فإنك تقدم إسهام هام للحفاظ على البيئة التي نعيش فيها. استفسر من السلطات المحلية عن نقطة

التجميع.

الدعم
!www.princesshome.euيمكنك الحصول على جميع المعلومات وقطع الغيار المتوفرة عبر الموقع الإلكتروني 


